
 

 

ANSØGNINGSSKEMA til 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2022 
Andelsforeningen Friland 
 
Projektets titel: Beslutning om dedikering af AF's indskud anno 2002 i køb FE-jord. 
 
 
Tovholder(e): Jens Peter 
 
Beskrivelse af projektet: 
Ved opstarten af Friland for 20 år siden blev jordprisen forhøjet i forhandlingerne med 
menighedsrådet. DR havde afsat 300.000 til køb af jorden, hvor FE i dag er placeret. AF bidrog 
med et indskud (jeg mener 70.000 - det er dog lidt usikkert om dette beløb også blev anvendt til 
andre formål). AF's indskud blev ikke fra starten dedikeret et bestemt område. 
Forslaget er at definere Frilandshaven, Ravnens lod dvs. Ravnen 4 som mål for AF's oprindelige 
investering i FE-området. 
(Forslaget er afstemt med resten af FE-bestyrelsen) 
 
Hvem forventes projektet at gavne? 
(Nu og på sigt). 
Alle på Friland, AF og FE, idet "ejendomsret" bliver afklaret. 
 
Er projektet tidsbegrænset? 
Nej 
 
 
Hvordan er projektet fremtidssikret? 
(Hvem viderefører eksempelvis projektet, hvis nuværende tovholder(e) trækker sig?): 
AF's repræsentanter i FE-bestyrelsen. 
 
Er projektet blevet diskuteret tidligere på frilandsmøder eller ravnemøder? 
Ikke konkret. 
 
Har projektet nogle potentielle ulemper? 
Næppe. 
 
Økonomi: 
Hvilket beløb søges: 
I første omgang søges der ikke penge, men der kan blive tale om en efterregulering, da 
Frilandshaven er større end gennemsnittet af lodder på FE-området. 
 
 


